



## **COMMUNIQUÉ – AUGMENTATIONS SALARIALES SUIVI 6 DÉCEMBRE 2024**

Chers membres,

À force de pousser et d'écrire, de parler aux journalistes et de rencontrer les responsables du MSSS et Santé Québec, nous avons été informés aujourd'hui que nous aurons une rencontre avec nos collègues des associations de cadres des quatre secteurs (SSS, éducation, CÉGEP et ministères) avec les représentants du Secrétariat du Conseil du trésor afin d'entendre les propositions gouvernementales en lien avec les augmentations salariale, **le mercredi 11 décembre à 14h.**

Garantie, on vous écrit tout de suite après cette rencontre!

Équipe APER  
[association@aper.qc.ca](mailto:association@aper.qc.ca)

## **NEWSLETTER – FOLLOW-UP ON WAGE INCREASES DECEMBER 6, 2024**

Dear Members,

By dint of pushing and writing, talking to journalists and meeting with MSSS officials and Santé Québec, we were informed today that we will have a meeting with our colleagues from the manager associations of the four sectors (SSS, education, CEGEP and ministries) with representatives of the Treasury Board Secretary in order to hear the government's proposals related to salary increases, **Wednesday, December 11 at 2 p.m.**

Guaranteed, we'll write to you right after this meeting!

TEAM APER  
[association@aper.qc.ca](mailto:association@aper.qc.ca)